
    

 

   

 Skolebestyrelsesmøde 

 

Dato:   Mandag d. 30. august 2021 kl. 17.00 – 20.00  

 

Sted: Kroggårdsskolen, personalerummet 

 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: Formand: Jimmi Højkilde, næstformand: Rikke 

Wohlleben, Dorte Koldby, Line Dyhr- Junker, Søren Østergren, Louise 

Simonsen, Mette Christiansen 

   

Forældrerepræsentant suppleant:  Thomas Lundtofte og Rasmus 

Hansen 

 Medarbejderrepræsentanter: Katja Anthony, Kasper Winther  

Elevrepræsentanter: 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder – Robert Hessner 

 

Fraværende:  Katja 

 

Mødeleder:   Jimmi 

Udarbejdet af:  Formand og Robert 

Referent:   Stine 

 

 

Dags

orden 

nr. 

Dagsorden Referat 

100 Godkendelse af referat Sendes til underskrift 

101 

Godkendelse af dagsorden 

og punkter til eventuelt 

 

Godkendt 

Nyt fra forældremøder som er afholdt under evt. 
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Præsentation af Robert  

 

Robert har fået mange indtryk og oplevelser i den seneste tid. 

Han er meget glad for at være her, og ser en god skole med 

masser af gode kræfter, energi og hjerteblod. Der er en god 

stemning blandt personalet. 



Han ser frem til få iværksat konstituering af skolebestyrelsen, 

som har ventet en rum tid på at komme i gang med det mere 

fremadrettede arbejde. 

For Robert er det vigtigt, at det er medlemmerne af 

skolebestyrelsen, som har ”mødet” og derved fylder i de mange 

drøftelser. Skolen byder ind på div. oplæg. 

Runde med præsentation af medlemmer af skb 

Valg til foråret: Vi skal være opmærksomme på, at få spredt 

nyheden og få hentet nye medlemmer. 
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Budget opdatering 

Betina 

En lille stigning i forbrugsprocent, der ligger 1.5 over forventet. 

Hvilket forklares i understående kvartalsudgifter 

• Feriepenge udb. Er mere belastet 

• Udbetalt 6. ferieuge  

• Forskydning i forbrugsprocent grundet Forårs SFO. 

• 130.000 kr. i refusioner der skal indhentes. De bruges til 

nedskrivning af underskud. 

• Lejrskoler (afviklet på skolen) 

• 9 kl. nåede at komme afsted 

• Maj indkøbt 159.000 it-udstyr (nødvendigt) 

• Ekstrabemanding til særligt udfordret klasser 

• Børnetal i SFO faldet – har medført negativ regulering. 

Men det er tilbage i balance igen. 

Mange personaler på uddannelse 

- Kan udfordre vikardækningen. 

Afvikling af underskud 

• Motivationen for at afvikle hele underskuddet. Der kan 

være en vis ide i ikke at rende hovedkulds efter smalhals, 

for at afvikle underskud. 

• Godt at investere sig ud af en krise 

• Dejligt personalet skal på uddannelse 

• Husk kommunikationen til forældrene. 

• Gerne en løbende opfølgning, da det kan afhjælpe 

frustrationer. Men ikke overinformation. OBS på at der 

ikke laves rundbold i alle timerne, når der er vikar. 

• Der er et system for materialer til vikar 

• Alle vikarer indkaldes til et fællesmøde med Robert og 

Eva. Der er fokus på at få hjulpet dem med at udfylde 

opgaven.  

• I klasserne hænger en liste til vikarerne på væggen.  

• Trivslen kan være på spil i de små klasser, når der er 

vikarer. En opmærksomhed. 

• Passe på med fortællingen omkring rundbold. 

Dejligt at historikken med kommentar til budget er fortløbende på 

økonomiarket der deles på alle møder. 
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Bestyrelsens fokuspunkter 

i skoleåret 2021-2022 

Kommende valg til skolebestyrelse. 

Niveau og trivsel efter covid 19: 

Skolen arbejder med oversigt over data fra 

trivselsundersøgelsen. Det er vigtigt at vi kan have et 

sammenlign. Grundlag til at følge os fremadrettet. Det giver os et 

bedre grundlag for at vide om Coronaeffekten er aktuel for os. 

Fravær  

Mange forældre ønsker ferie. Et svært dilemma her ovenpå 

Corona. Familiers behov for afbræk, kontra den forstyrrelse det 

afstedkommer i de enkelte klasser. 

Ved fravær forventes at familien selv har ansvar for at følge op 

på manglende lektie. Det er ikke lærernes opgave at informere 

om lektie, men den pågældende familie selv, der skal indhente 

viden. Skolen vil lave et standardsvar, som kan sendes ud når 

der ønskes ferie. 

Velfærdens fundament (kører efter planen tidsmæssigt) SKB 

skal være opmærksomme på at gøre sig gældende omkring 

behov/ønsker for renovering. 

Der vil også være fokus på lokalområdets udvikling. Det vil være 

en fordel for os, hvis vi kan indgå partnerskaber. Eks. Mål vi har 

stående i sommerferien, der lukkes ned. Fælles brug af 

materialer og områder bør udnyttes bedre. 

Ungdomsklubben er åbent 3 dage om ugen og lige nu er det kun 

6.b som benytter klubben. 

En del unge i vores område bruger tiden på fritidsaktiviteter og 

hjemmearbejde, så de ikke får tid til klubtilbuddet. 

Kan vi evt. få brugt lokalerne til vores 3. og 4. årgange. Et 

samarbejde omkring overgang og dobbeltudnyttelse af klubbens 

lokaler. 

FOKUSPUNKTER: 

SFO og KLUB: 

Hvordan arbejder vi med vores overgange fra SFO til klub, så vi 

holder fast i børnene? 

SFO var super for børnene før Corona. Hvordan holder vi fast i 

de gode takter og får spredt det til 3. og 4. årgangs elever? 

Fortælling om hvordan det går nu, kan sprede rygtet om, at det 

er dejligt/sjovt i SFO. 

Ideer: 

- Flere tilbud i forhold til digitale medier i SFO 

- Musik i SFO 

Kommunikation og forældresamarbejde: 

”Forældre ingen adgang” på skolen skiltet udsender forkerte 

signaler.  



Skole/SFO – hvordan inviterer vi forældrene ind, hvis morgner 

ikke fungerer bedst til denne vigtige interaktion. Der kommer 

oplæg fra skolen til et skb-møde. 

Platforme: 

En drøftelse af hvordan vi benytter billeder klogt til information til 

forældre. 

Hvordan bruger vi skolens facebook klogt? Skal vi bruge den til 

kommunikation? Og hvilken kommunikation skal det i så fald 

være? 

Hvordan bliver vi tydeligere på at ”åbne” skolen. Hvordan får vi 

Aula i brug i forhold til det Aula kan? 

Hvad kan vores hjemmeside? 

 

Emner til afslutning: 

Mobilpolitik og lektieprincipper 
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Nyt fra skolen (O) 

- Ledelsen ved Robert 

- Medarbejdere ved 

Katja og Kasper 

- Elevrådet (Hvis 

formand og 

næstformand er valgt 

og konstitueret.) 

- SFO ved Stine/Gina 

Nye medarbejdere ansat til 1.b og til 8. og 9. klasse. Begge nye 

lærere er tidligere studerende på Kroggårdsskolen. Mange af 

vores studerende fortæller gode historier omkring vores måde at 

modtage studerende. Vi har mange studerende igennem, og et 

samarbejde med læreruddannelsen i forhold til engelsk. Vi har et 

virkelig godt ry på læreruddannelsen. 

Lille Krogby starter den 14. sept. 

4 nye 7. klasser – mere rolige klasser end vi plejer at starte op. 

En rigtig god start. 

9. klasser er ved at bestille lejrskoler. Teamet er lidt presset i 

forhold til beløbet, som er max 2000 pr. elev, da nogle gerne vil 

hæve beløbet. Men vi holder fast i at beløbet ligger fast. 

Dækning af skb deltagelse på forældremøderne. 

Fordelingen i år er på plads. 

Evaluering hvordan vi dækker forældremøderne mest 

hensigtsmæssigt. Det er knap så effektivt hvis fællesmødet kun 

har skb på dagsorden. 
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Møderække skoleåret 

2021/2022 

Se nedenstående skema. 
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Evt. På et par forældremøder har der været en opmærksomhed på, 

at vikarerne ikke kun vælger ”rundbold” aktiviteter. 

Nogle elever har drukket alkohol i skoletiden ved brugsen. 

Vi anser det som en enkeltstående sag. 



 

Kommende punkter: 

Møder skoleåret 2021 - 2022 

Dato Tidspunkt 

30.08 17 - 20 

12.10 17 - 20 

24.11 17 - 20 

27.01 17 - 20 

28.02 17 - 19 

29.03 17 - 19 

27.04 17 – 19 

  

19.05 

20.06 

17 – 19 

17 - 20 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Referat godkendt af:     

     

Formand Jimmi Højkilde  Næstformand Rikke 

Wohlleben 

 Forældrevalgt Line Dyhr- 

Junker 

     

Vores elever i udskolingen har fortsat adgang til at gå i brugsen i 

skoletiden. Klasserne skal på skift samle skrald og rydde op 

efter sig. 

Ros for alle de ture vores børn har nået at være med til. 



Forældrevalgt Dorte 

Koldby 

 Forældrevalgt Søren 

Østergren 

 Forældrevalgt Mette 

Christiansen 

     

Forældrevalgt Louise 

Simonsen 

 Suppleant Thomas 

Lundtofte 

 Suppleant Rasmus 

Hansen 

   

  

Medarb.repr. Katja Ygva 

Anthony 

 Medarb.repr. Kasper 

Winther 

  

  


